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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Milyen ütemben és milyen stratégiai elképzelések mentén történne

Milyen eredményt vár az egyesítéstől?

Milyen megtakarításokat lehet elérni az integrációval?

Egyeztették-e elképzeléseiket a szakinai képviseletekkel?

Várom megtisztelő válaszát .

az összevonás?
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kérdés

„Mikorra tervezik az ITDH és az MT Rt. külképviseleti irodáinak összevonását?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági- és
közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Hosszú hónapok óta beszédtéma turisztikai szakmai berkekben az ITDH és a Magyar

Turizmus Rt. külképviseleteinek összevonása .

A megszorító intézkedések híre bénítólag hat mindkét külképviseleti szervezet

hatékonyságára. A bizonytalan helyzet rendkívül nagy veszteségeket hozhat a turizmus

számára, hiszen Magyarország turisztikai vonzerejének növelése, illetve a Magyarországra

irányuló befektetők ösztönzése helyett saját jövőjükkel kénytelenek foglalkozni a Hivatal

dolgozói .

Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :

Mikorra tervezik a két szervezet külképviseleti irodáinak összevonását?
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